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div_stadhuis - reconstructie Julianalaan en 'de laan^es'

Van: "Bert Schumadier" 1
Aan: <bnijman@haarlem.nl>, <mjhulsebos@haarlem.nl>, <l.benaissa@haarlem.nl>,...
Datum: 11/25/2010 21:14
Onderwerp: reconstructie Julianalaan en 'de laantjes'

Geachte leden van de Gemeenteraad van Haarlem,

Mag ik uw aandacht voor het volgende. Mij, bewoner van de Julianalaan, bereikte vandaag het
bericht dat in het overleg tussen de wethouder en de leiding van Wijkzaken besloten is om het
project Julianalaan, Emmaiaan, Prinsesselaan, Regentesselaan te heroverwegen in het kader van de
bezuinigingen. Graag vraag ik uw aandacht voor deze zaak.

Ik vraag met klem uw medewerking om te voorkomen dat de heroverweging tot a&tel leidt van de
geplande, voorbereide aanstaande werkzaamheden aan voomoemde lanen.
Eiücele van de vele motieven om uw medewerking te vragen, zijn - en ik beperk me tot de
Julianalaan - :

- De verkeerssituatie met name in de Julianalaan vraagt al jaren om aanpassing van de laan,
zodat bij het sterk toegenomen verkeer van auto's, bromfietsen, fietsen de afgelopen jaren,
ongeluMcen voorkomen worden. Een extra reden is gelegen in de sterke verjonging van de
buurt en het grote aantal kinderen en jongeren dat over de laan fietst naar school, sportclub
e.d. De veiligheid is in het geding. Die laat sterk te wensen over.

- De weggebruiker Hdit zijn/haar gedrag naar de ervaren gelijkwaardigheid op aansluitende
wegen. Nu is sinds enige jaren de situatie op de Zijiweg sterk verbeterd. En aan de andere
kant, vanuit de richting Óverveen komt ook een weg (de Julianalaan) die 2 jaar geleden is
heringericht. Deze situatie, met goede veilige straten aan weerszijden, dringt ertoe dat dé
verbindingsweg tussen beide (de Julianalaan in Haarlem) ook wordt verbeterd.
Dat bewerkstelligt dat de weggebruiker gelijkwaardigheid ervaart op de aaneengesloten
wegen; een gelijkwaardigheid waarop hij/zijn gedrag a£stemt en waarbij hij/zij zich veilig
voelt.

- Het wegdek in de Julianalaan laat zeer sterk te wensen over. Door jarenlang busverkeer
is met name aan de oostzijde van de laan het wegdek dermate verzakt dat genist gesproken kan
worden van 'greppelvorming' in het wegdek. Ook dit komt de verkeersveiligheid uiteraard niet
ten goed. De reparaties die de afgelopen jaren her en der in de laan plaatsvonden, zijn niet
meer dan lapmiddelen.

Op voorhand dank voor uw inzet.

Bert Schumacher


